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Geadviseerd besluit
1. College opdracht te geven om voor het zomerreces het onderzoek "snel internet " uit 2018 te 
actualiseren om inzicht te krijgen in:
    * aantal panden inclusief beschikbare brandbreedte per pand
    * wettelijke kaders voor snel internet

2. Het college opdracht te geven voor een marktpotentie/marktverkenning-analyse en hierover voor 
het zomerreces te rapporteren.

3. Een budget van € 15.000,- beschikbaar stellen voor de actualisatie en marktanalyse en dit bedrag 
op te nemen in de 1e tussenrapportage 2024.
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Raadsvoorstel
Inleiding
De ontwikkelingen op het gebied van snel-internet staan niet stil.  In steeds meer gemeenten wordt 
inmiddels ook glasvezel aangelegd in de buitengebieden.  Dit geeft aan dat  marktpartijen inmiddels 
ook mogelijkheden zien om glasvezel aan te leggen in buitengebieden
De gemeenteraad heeft op 5 februari 2024 besloten om het burgerinititatief  "Glasvezel in 
buitengebied" in behandeling te nemen en voor advies voor te leggen aan het college. De 
Ininitiatiefnemers zijn van mening dat de kwaliteit en de snelheid van de aangeboden 
internetaansluitingen  niet meer aansluiten bij datgene wat noodzakelijk is om je bedrijfsvoering of je 
normale werk anno 2023 uit te voeren. Het burgerinitiatief verzoekt tot het aanleggen van glasvezel in 
het buitengebied. Glasvezel is, naast andere, een middel om toegang te krijgen tot snel internet. 
In 2018 is er een gemeentebreed onderzoek gedaan naar de beschikbaarheid van snel internet. Alle 
panden binnen de gemeentegrens zijn getoetst aan de toen geldende Europese regels. Met 
Raadsinformatiebrief 299493 (als bijlage bijgevoegd) bent u op de hoogte gebracht van de resultaten 
van dit onderzoek. In deze Raadsinformatiebrief is tevens aangegeven dat ten tijde van het opstellen 
van het onderzoek er geen noodzaak was om als overheid in te grijpen om zorg te dragen dat elke 
burger toegang kan krijgen tot snel internet. 
Deze genoemde ontwikkelen vragen om een actualisatie van eerder onderzoeken en een hernieuwde 
marktanalyse

Beoogd effect
Alle gebruikers/bewoners van panden hebben toegang tot snel internet.

Argumenten
1.1. Actualisatie van het onderzoek geeft inzicht in de huidige situatie.  
Voordat een keuze gemaakt kan worden over de aanleg van glasvezel dient de huidige situatie in 
beeld gebracht te worden. 
2.1 Marktanalyse geeft inzicht in of partijen bereid zijn om zonder gemeentelijke bijdrage glasvezel in 
buiten gebied aan te leggen.
In 2018 zijn gesprekken gevoerd met meerdere marktpartijen. Indertijd gaven de marktpartijen aan 
geen belangstelling te hebben om glasvezel aan te leggen. Met name de beperkte aansluitpunten, het 
uitgestrekte gebied en de beschikbaarheid van snel internet waren voor hen reden om geen actie te 
ondernemen. Een nieuwe marktanalyse kan inzicht geven of het standpunt van de Marktpartijen is 
gewijzigd.
3.1. In de begroting geen rekening gehouden met een breed onderzoek.
Het voorstelde onderzoek is uitgebreider dan een korte actualisatie van het eerdere onderzoek. 
Hierdoor wordt er een budget gevraagd om de kosten voor onderzoek en rapportage, geraamd op € 
15.000,- te dekken uit de algemene reserve en deze op te nemen in de 1e tussenrapportage 2024.

Overleg gevoerd met
- Stichting digitale bereikbaarheid.

Kanttekeningen
2.1.  Uit marktanalyse kan blijken dat marktpartijen een gemeentelijke bijdrage gaan vragen.
Uit eerdere gesprekken is gebleken dat marktpartijen hun business-case niet rond kregen en dat een 
gemeentelijk bijdrage noodzakelijk is.  Een nieuwe marktanalyse kan daar duidelijkheid over geven.

Uitvoering/vervolgstappen
De raad zal voor het zomerreces op de hoogte gebracht worden van de resultaten en zal middels een 
raadsvoorstel worden geadviseerd over de eventueel te nemen vervolgstappen en de daaraan 
gekoppelde kosten.

Financiën
Wij vragen u een budget van € 15.000,- beschikbaar stellen voor de actualisatie en marktanalyse. We 
nemen dit bedrag op in de 1e tussenrapportage 2024. 

Inclusiviteitstoets
n.v.t
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Communicatie/participatie na besluitvorming
De initiatiefnemers van het burgerinitiatief zullen geïnformeerd worden.

 

Bijlagen
1. 10. Raadsinformatiebrief 2021 299493 over Onderzoek digitale bereikbaarheid Albrandswaard 

inzake beschikbaarheid snel internet.pdf  
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CONCEPT RAADSBESLUIT

Gemeenteraad:
25 maart 2024

Zaaknummer:Onderwerp:
Burgerinitiatief "aanleggen 
glasvezel in Buitengebieden"

De raad van de gemeente Albrandswaard,

gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders op 13 februari 2024,

gelet op 

n.v.t.

BESLUIT:

1. College opdracht te geven om voor het zomerreces het onderzoek "snel internet " uit 2018 te 
actualiseren om inzicht te krijgen in:
    * aantal panden inclusief beschikbare brandbreedte per pand
    * wettelijke kaders voor snel internet

2. Het college opdracht te geven voor een marktpotentie/marktverkenning-analyse en hierover voor 
het zomerreces te rapporteren.

3. Een budget van € 15.000,- beschikbaar stellen voor de actualisatie en marktanalyse en dit bedrag 
op te nemen in de 1e tussenrapportage 2024.


